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                                   Protokół nr VII/2024 

 z dnia 26 listopada 2024r 

Obradom sesji przewodniczyła Pani Żaneta Andrzejewska — Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Lubasz. 

Sesja  rozpoczęła się 26 listopada br. o godzinie 15:30 w sali sesyjnej urzędu gminy a zakończyła o 

godzinie 17:25 tego samego dnia.  

Ad. 1)  

ad 1) Wiceprzewodnicząca Rady Gminy na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 08 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym otworzyła obrady VII sesji IX kadencji Rady Gminy Lubasz.  

Po sprawdzeniu kworum stwierdziła, że na 15 radnych ustawowego składu obecnych jest 13 

radnych i Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków rady. 

Obecni: 

1. Żaneta Andrzejewska 

2. Leszek Arend 

3. Sławomir Dams 

4. Paweł Dobosz 

5. Katarzyna Fiałkowska 

6. Monika Golik 

7. Łukasz Graj 

8. Andrzej Macyszyn 

9. Zbigniew Magdziarz 

10. Hubert Niezborała 

11. Elżbieta Nowak 

12. Michał Stawujak 

13. Bogumiła Szewczyk 

14. Lucyna Urbaniak – Pielka 

15. Sławomir Wójcik 

  

 Następnie serdecznie powitała Wójta Gminy, Z-cę wójta, Skarbnika Gminy. Powitała również 

wszystkich dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz zaproszonych 

gości. 

ad 2) wybór sekretarza obrad 

 Przewodnicząca Rady Gminy na sekretarza obrad zaproponowała kolejnego radnego Pana Łukasza 

Graja, który wyraził zgodę aby być sekretarzem obrad.  
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Głosowano w sprawie wyboru sekretarza obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Katarzyna Fiałkowska, Monika Golik, Andrzej Macyszyn, 

Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Michał Stawujak, Bogumiła Szewczyk, Lucyna 

Urbaniak – Pielka, Sławomir Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Łukasz Graj 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Elżbieta Nowak 

 Wiceprzewodnicząca po głosowaniu stwierdziła, że sekretarzem obrad został Pan Łukasz Graj. 

ad 3) przedstawienie porządku obrad 

Wiceprzewodnicząca powiedziała, że porządek obrad został radnym doręczony. 

Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 1) otwarcie i stwierdzenie kworum 

 2) wybór sekretarza obrad 

 3) przedstawienie porządku obrad 

 4) przyjęcie protokołu z obrad VI sesji RG 

 5) informacja o realizacji uchwał podjętych w trakcie obrad VI sesji RG. 

2. Sprawozdanie wójta w okresie między sesjami. 

3. Zaprzysiężenie Młodzieżowej Rady Gminy. 

4. Podsumowanie działalności Lubaskiej Rady Senioralnej. 

5. Informacja o działalności Klubu Seniora w gminie Lubasz. 

6. Analiza funkcjonowania Gminnego Zakładu Komunalnego w Lubaszu. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 1) zmiany uchwały o utworzeniu Lubaskiej Rady Seniorów oraz nadania jej statutu, 

 2) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w trybie bezprzetargowym, oznaczonych 

numerami 140/1,140/2,140/3 położonych w obrębie miejscowości Nowina, stanowiących 

własność Gminy Lubasz, 

3) zmiany w uchwale budżetowej na 2024 rok, 

4) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024- 2036. 

8. Interpelacje i wnioski. 

9. Zakończenie obrad VII sesji RG. 

Radni i wójt nie mieli uwag do porządku obrad, dlatego Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przeszła do 

następnego punktu porządku obrad. 
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ad 4) przyjęcie protokołu z obrad VI sesji RG 

  Wiceprzewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że sekretarzem obrad VI sesji była  Pani Monika Golik. 

Poprosiła ją  o przedstawienie protokołu z tej sesji. Pani Monika Golik  stwierdziła, że zapoznała się z 

protokołem z obrad sesji, która odbyła się 29 października 2024r. Stwierdziła, że protokół 

odzwierciedla przebieg sesji  i poprosiła radnych o jego przyjęcie bez odczytywania.  

 

Radni nie wnieśli sprzeciwu do protokołu 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z obrad VI sesji RG 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Katarzyna Fiałkowska, Monika Golik, Łukasz Graj, 

Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Michał Stawujak, Bogumiła 

Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Elżbieta Nowak 

 ad 5) informacja o realizacji uchwał podjętych w trakcie obrad VI sesji RG 

 Wiceprzewodnicząca powiedziała, że radni otrzymali informację o realizacji uchwał podjętych  

w trakcie obrad  VI sesji drogą elektroniczną. 

 

Radni nie mieli do tej informacji uwag, dlatego przeszła do następnego punktu porządku obrad. 

 

Ad 2. Sprawozdanie wójta w okresie między sesjami. 

 Informację o działaniach w okresie między sesjami przedstawił Wójt Gminy Lubasz Marcin 

Filoda. 

 Wójt powiedział: 

„ Od ostatniej sesji Rady Gminy nie minął jeszcze miesiąc, ale wydarzeń godnych uwagi 

państwa radnych było dużo. I tak: 

Opracowany został projekt budżetu gminy na 2025 rok. Podstawą jego opracowania były 

założenia do projektu przyjęte przez Radę Gminy na ostatniej sesji oraz uchwalone stawki 

podatków i opłat lokalnych. Projekt budżetu został przedstawiony Państwu Radnym do 

zaopiniowania. Komisje Rady Gminy wydały o nim opinie. Były one pozytywne. Obecnie 

oczekujemy na opinie o tym projekcie Regionalnej Izby Obrachunkowej. Przyjęcie budżetu na 

rok następny przez Wysoką Radę zaplanowano na grudzień. 
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Zadania inwestycyjne zaplanowane na ten rok budżetowy zostały praktycznie ukończone. Wśród 

inwestycji drogowych w miesiącu listopadzie zakończone zostały przebudowa drogi w 

Kamionce, drogi w Nowinie współfinansowanej ze środków Funduszu Ochrony Gruntów 

Rolnych i Leśnych oraz ze środków Nadleśnictwa Krucz oraz zakończyliśmy przebudowę ulicy 

Widokowej w Dębem. Inwestycje te zostały zapłacone, złożyliśmy wniosek o płatność do 

Nadleśnictwa. Trwają jedynie ostatnie rozliczenia z Funduszem Ochrony Gruntów. Mówiąc o 

drogach należy wspomnieć, że podpisana został umowa z Gminnym Zakładem Komunalnym na 

zimowe utrzymanie dróg, zakupiono sól na ten cel. Zlecono opracowanie przeglądu rocznego 

dróg oraz czyszczenia separatorów, które jest obowiązkowe raz w roku. Trwają ostatnie prace 

drogowe nad poprawą stanu technicznego nawierzchni gruntowych. Chciałbym także 

poinformować, że 9 grudnia br. spotykam się ze Starostą czarnkowsko- Trzcianeckim na Jego 

zaproszenie. Tematem spotkania jest ponownie stan dróg w Kruteczku po złożeniu kolejnego 

wniosku przez mieszkańca tego sołectwa. 

Zakończyły się prace na rozbudowie placu zabaw na ulicy Rolnej w Lubaszu. Zbudowano wiatę 

wraz ze stołami oraz uzupełniono plac o kolejne zestawy zabawowe. Inwestycja ta została 

dofinansowana ze środków Marszałka Województwa Wielkopolskiego Program Wielkopolska 

Odnowa Wsi. Swoje środki na ten cel przeznaczyło też sołectwo Lubasz z Funduszu Sołeckiego, 

a udział budżetu gminy to niecałe 12 tysięcy złotych. Trwa teraz rozliczenie inwestycji. 

Praktycznie zakończono budowę boisk sportowych w Lubaszu i Miłkowie. Na ukończeniu są 

prace dodatkowe polegające na budowie boiska zielonego w Miłkowie pierwotnie 

nieplanowanego w przetargu. Realizacja jednak trzech pozostałych boisk przebiegła pomyślnie a 

uzyskane oszczędności pozwoliły na wykonanie i tego boiska. Aby w całości rozliczyć się z 

Wykonawcą jest potrzeba jeszcze wyasygnowania 35 tysięcy złotych, co jest w propozycjach 

zmian do państwa Radnych w dniu dzisiejszym. Bieżnia wykonana na boisku w Lubaszu 

otrzymała dofinansowanie ze środków Marszałka Województwa Wielkopolskiego. Tutaj też 

trwają prace nad rozliczeniem inwestycji. 

Swoim tempem, zgodnym z harmonogramem robót, toczą się dwie inwestycje związane z 

wodociągiem do Krucza, Kruteczka, Dębego oraz infrastrukturą towarzyszącą, a także  budową 

drogi w Miłkowie. Finansowanie tych inwestycji odbywa się z programu POLSKI ŁAD. 

Otrzymaliśmy już na nasz wniosek I ratę płatności tych inwestycji. 

Trwają postępowania przetargowe na inwestycje remontu dachów na obiektach zabytkowych w 

Miłkowie oraz Kruczu, a także na inwestycji związanej z poprawą usług społecznych i 

rekreacyjnych. Zakończyło się postepowania dotyczące remontu i przebudowy starej szkoły w 

Goraju. Niedługo nastąpi podpisanie umowy. Umowa natomiast została zawarta z wykonawcą 

zadania budowy drogi Lubasz – Antoniewo  w trybie zaprojektuj- wybuduj. Ukończenie zadania 

zostało zaplanowane na 2026 rok i jest również dofinansowane z programu POLSKI ŁAD.  

W dniu 22 listopada 2024 roku zespół "Póki co", w składzie pani Hanka Bielejewska, pani 

Kamila Szrama, pan Karol Bak i pan Sławomir Magdziarz, działający przy Gminnym Ośrodku 

Kultury zaprosił mieszkańców gminy Lubasz w niesamowitą podróż liryczno - poetycką pod 

tytułem "Wieczór jesiennej zadumy". Spotkanie odbyło się w Pracowni Sztuka z Natury. Gośćmi 

specjalnymi byli laureaci Gminnego, Patriotycznego Konkursu Recytatorskiego: Klara 

Niezborała, Stanisław Papaj, Franciszek Kałuziak, Franciszek Graczyk, Jędrzej Dziaduch, Olha 

Lebedenko, którzy swoją recytacją wprowadzili nas w patriotyczny nastrój. Natomiast Marta 
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Urban gościnne wykonała dwa utwory. Zespół dostarczył nam wielu wzruszeń a panie z KGW 

Lubaski Jednorożec przygotowały słodki poczęstunek. Dziękujemy zespołowi za tak przemiły 

wieczór. Wcześniej w tym samym dniu w Bibliotece Publicznej Gminy Lubasz im. ks. Antoniego 

Ludwiczka spotkali się laureaci Konkursu Patriotycznego, który odbył się 13 listopada. Z rąk 

komisji konkursowej otrzymali dyplomy i nagrody.  

21 listopada  obchodziliśmy Dzień Pracownika Socjalnego. Wspólnie z panią sekretarz 

oraz Panią Skarbnik  złożyliśmy życzenia Pracownikom Gminnego Ośrodka Pomocy w Lubaszu 

oraz podziękowaliśmy za codzienną pracę wykonywaną na rzecz drugiego człowieka. 

20 listopada z kolei w Ośrodku PORTUS gościliśmy na zwiastunach kultury 2025. Pan dyrektor 

GOK w Lubaszu Szymon Szwed podsumował ubiegły rok. Był to naprawdę rok bogaty w wiele 

wydarzeń sportowo- rekreacyjnych i kulturalnych. Na co dzień nie zawsze zatrzymujemy się i 

zdajemy sobie sprawę co tak naprawdę promuje nasze gminę i jaki ogrom pracy musimy włożyć, 

by zapewnić mieszkańcom odrobinę atrakcji. Na spotkaniu wręczono tradycyjnie Lubaskiego 

Jednorożca Kultury. W tym roku były to trzy jednorożce, które otrzymali przedstawiciele 

stowarzyszeń  organizujących zloty samochodów i motocykli a więc Wielkopolski Spot Opla, 

Luźne Tłoki oraz Stowarzyszenie PCT Fiat 126p i klasyków PRL. 

W dniach od 18 października do 15 listopada odbywały się w naszej gminie zajęcia edukacyjno-

plastyczne, które zorganizowane zostały przez GOK Lubasz oraz Bibliotekę Publiczną Gminy 

Lubasz. W trakcie tych kreatywnych warsztatów uczestnicy mieli okazję rozwijać swoje 

zdolności artystyczne, uczyć się nowych technik plastycznych oraz wspólnie tworzyć 

niezapomniane prace. Dziękujemy wszystkim, którzy wzięli udział w tych spotkaniach, 

oraz opiekunom świetlic wiejskich za udostępnienie miejsc.  

W sobotnie przedpołudnie spotkaliśmy się w miejscu specyficznym dla Stajkowa. Na drodze, 

starej alei kasztanowej powiązanej z dawnym majątkiem Raczyńskich. Dla 

mieszkańców  Stajkowa  ta część ich wsi ma wielkie znaczenie historyczne, a i dziś mieszkańcy 

chętnie korzystają z niej jako trasy spacerowej. Zgromadziliśmy się tam, aby posadzić drzewka, 

aby uczyć najmłodsze pokolenie działań ekologicznych, ale także aby duch tradycji nie zaginął. 

Nasi najmłodsi wychowankowie Przedszkola BAJKA oddziału JAŚ I MAŁGOSIA w Stajkowie 

wraz z Panią wychowawczynią Katarzyną Ratajczak zasadzili swoje drzewka obok których został 

wbity palik z imieniem dziecka, które je zasadziło. Zostały także zasadzone drzewka 

dedykowane słynnym mieszkańcom Stajkowa. Pierwszego kasztanowca 

poświęconego  Włodzimierzowi Raczyńskiemu, właścicielowi majętności Stajkowo, 

długoletniemu członkowi Rady Powiatowej i Wydziału Powiatowego, powstańcowi 

wielkopolskiemu i pierwszemu polskiemu staroście powiatu czarnkowskiego, odznaczonemu 

Krzyżem Niepodległości, orderem Polonia Restituta i Złotym Krzyżem Zasługi. Posadziłem 

wspólnie z panem Leszkiem Spychała – Prezesem Koła Łowieckiego LEŚNIK. Drugie drzewko 

poświęcone  bohaterowi Powstania wielkopolskiego ze Stajkowa ppłk. Zdzisławowi 

Orłowskiemu  - dowódcy IV Okręgu Wojskowego powstania wielkopolskiego, który kierował 

działaniami powstańczymi na północnej linii frontu, opartej o Noteć, uczestnik III powstania 

śląskiego oraz II wojny światowej.  Drzewko poświęcone Jego pamięci posadził Pan Sołtys wsi 

Stajkowo  Roman Szmyt i Pan Andrzej Masiakowski Prezes Koła Łowieckiego BIELIK. Trzecia 

postać mocno związana ze Stajkowem to postać lekarza dr Ryszarda Surmy. Jego rodzice Maria 

i Józef Surma byli nauczycielami, ojciec był wieloletnim kierownikiem szkoły w Stajkowie. 
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xxxxPrzez całe swoje życie, można powiedzieć, że do ostatnich jego chwil przyjmował swych 

pacjentów małych i dużych w domu, w swym gabinecie.  Cały swój wolny czas poświęcił 

na niesienie pomocy, zrezygnował nawet z posiadania własnej rodziny. Jego imię nosi 

czarnkowski szpital. To drzewko zasadziły pomysłodawczyni wydarzenia Pani Małgorzata 

Kaźmierczak wraz z Panią Mirosławą Pawlaczyk. Po posadzeniu 35 sadzonek kasztanowców 

przeszliśmy się na teren świetlicy wiejskiej, gdzie w ramach podsumowania wręczone zostały 

wszystkim dzieciom podziękowania a także upominki  przygotowane  przez Urząd Gminy 

Lubasz, Koło Łowieckie Bielik i Koło Łowieckie Leśnik.  Na wszystkich czekał także gorący 

poczęstunek, kiełbaska z bułeczką a także kawa i herbata. 

Mieszkańcy Gminy Lubasz uczcili 106 rocznicę Odzyskania Niepodległości. Msza Święta za 

Ojczyznę poprzedzona uroczystym występem uczniów Publicznej Szkoły Podstawowej 

w Lubaszu, złożenie kwiatów przy grobie Powstańców Wielkopolskich, przy grobie patrona 

szkoły, wspólne odśpiewanie Hymnu Państwowego. Uroczystości miały charakter również 

sportowy. Odbyły się turnieje piłkarskie oraz Rajd Nordic Walking ,,Dla Niepodległej”. W dniach 

poprzedzających Święto Narodowe odbyły się warsztaty plastyczne, na których uczniowie 

wykonywali kotyliony oraz warsztaty kulinarne, których efektem były pyszne rogale. Na długo 

w pamięci uczestników pozostanie, poprzedzająca Mszę Święta za Ojczyznę, Uroczysta 

Akademia przygotowana przez nauczycieli panią Joannę Bielejewską, pana Rolanda Magdziarza 

oraz uczniów Szkoły Podstawowej w Lubaszu. Młodzi artyści wprowadzili wszystkich 

w wyjątkowy nastrój, przepełniony uznaniem i szacunkiem dla przodków, dzięki którym żyjemy 

w wolnym kraju. Tradycyjnie podczas uroczystości pojawiły się poczty sztandarowe, delegacje, 

a przy grobie Powstańców Wielkopolskich wartę pełnili harcerze. 

Powiatowe Zrzeszenie LZS w ciągu roku we współpracy z Samorządami i Instytucjami 

Gminnymi organizuje zawody sportowe. W turnieju piłkarskim Oldboys 40+ udział wzięły cztery 

drużyny reprezentujące miasta i gminy. Ostatecznie zwyciężyła nasza ekipa przed Trzcianką 

a trzecie miejsce przypadło w udziale zespołom z Wielenia oraz Czarnkowa. Lubaski turniej 

przysporzył sporo piłkarskich emocji, spotkania były wyrównane, a o klasyfikacji generalnej 

zadecydowała ostatnia kolejka, po której wszystko się wyjaśniło. Ważniejsza od wyniku była 

możliwość spotkania i integracji mieszkańców powiatu.  

W trosce o środowisko Samorząd Uczniowski Edukacji Lubasz wyszedł z nową inicjatywą. 

Uczniowie zaprojektowali "Szafę na znicze do ponownego użytku", która umieszczona została 

na cmentarzu parafialnym w Lubaszu. Dzięki temu mieszkańcy będą mogli korzystać 

z niezniszczonych zniczy z drugiej ręki. Młodzież nie tylko zrealizowała praktyczny projekt 

ale przekazała ważne wartości ekologiczne. Tym samym zrealizowany został wniosek Państwa 

Radnych przedstawiony na jednym z wcześniejszych naszych spotkań. 

Przed nami bogaty okres przedświąteczny. Już dziś zapraszam Państwa na wiele wydarzeń i 

eventów, które będą miały miejsce w tym czasie. Jeszcze wcześniej bo już 28 listopada odbędzie 

się Gminny Dzień Seniora w świetlicy wiejskiej w Kamionce. Serdecznie zapraszamy”. 

 

Do informacji nie było zapytań. 
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Ad 3. Zaprzysiężenie Młodzieżowej Rady Gminy. 

 Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Lubaszu powiedziała, że na mocy uchwały Rady Gminy 

Lubasz Nr VIII/82/19 z dnia 27 czerwca 2019 roku oraz zarządzenia nr 107/2024 Wójta Gminy 

Lubasz z dnia 22 sierpnia 2024r  w Szkole Podstawowej w Lubaszu w dniu 26 września 2024r 

przeprowadzone zostały wybory uzupełniające do Młodzieżowej Rady Gminy  w Szkole 

Podstawowej w Lubaszu. W szkole w Lubaszu wybrano 1 radnego. Powołano komisje wyborczą 

do przeprowadzenia wyborów. W Szkole Podstawowej w Lubaszu przewodniczącą Komisji 

Wyborczej była Maja Ramm obecna na sesji, która  wręczyła zaświadczenia o wyborze nowo 

wybranej radnej – Amelii Tonak.  

Przewodnicząca Rady Gminy Lubasz powiedziała, że radny przed objęciem mandatu 

zobowiązany jest do złożenia ślubowania. Odczytała treść ślubowania: „ Ja radna Młodzieżowej 

Rady Gminy obdarzona zaufaniem przez społeczność szkolną, dołożę wszelkich starań, aby 

godnie reprezentować żywotne interesy środowisk dziecięcych  i młodzieżowych naszej gminy 

wobec władz samorządowych, instytucji i wszystkich dorosłych członków naszej społeczności. 

Nie będę szczędzić wysiłków, by sprawy dzieci i młodzieży: bezpieczeństwo, prawo do 

szczęśliwego dzieciństwa i radosnej młodości były najważniejszym wspólnym zadaniem”. 

Radna słowem „ślubuję” potwierdziła złożenie ślubowania.  

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Gminy wraz z wójtem wręczyli młodej radnej list  

gratulacyjny oraz podziękowali za decyzje podejścia do wyborów, życząc im owocnych obrad. 

Po Młodzieżowej Radzie przyszedł czas na seniorów. Informację o działalności Lubaskiej Rady 

Senioralnej przedstawił jej Przewodniczący Pan Zygfryd Kozera. 

Ad 4. Podsumowanie działalności Lubaskiej Rady Senioralnej. 

 Przewodniczący Lubaskiej Rady Senioralnej pokazał na zdjęciach seniorów podczas różnych 

imprez organizowanych dla nich i omówił szczegółowo każde zdjęcie. 

Powiedział: 

„Sprawozdanie za 2023 rok składaliśmy  na sesji w dniu 5 grudnia 2023 roku. Lubaska Rada 

Seniorów po ponad rocznej przerwie spowodowanej pandemią koronawirusa, kontynuowała 

rozpoczęte wcześniej działania od stycznia 2022 roku. Rok 2024 jest więc trzecim z 

czteroletniego okresu II kadencji 2022 – 2026.  Przewodniczącym LRS jest  Zygfryd Kozera,  

I zastępcą - Bronisław Figiel, II zastępcą - Tadeusz Mądrawski. Funkcję sekretarza, zgodnie 

 z regulaminem, pełni członkini lub członek LRS wybrany na każdym kolejnym posiedzeniu. 

Rada odbywa swoje posiedzenia zwykle w drugi poniedziałek każdego miesiąca (z wyjątkiem 

okresu wakacyjnego lub innych uzasadnionych przypadków). Łącznie z październikiem odbyło się 

8 posiedzeń. (odbędą się jeszcze 2 posiedzenia - listopadowe i grudniowe).  

W wymiarze organizacyjnym Rada współdziała z Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej, który 

zabezpiecza wykonanie niezbędnych czynność i formalno-administracyjnym, w tym sporządzanie 

i przechowywanie dokumentacji kolejnych posiedzeń LRS.  

W wymiarze kulturalno-edukacyjnym Rada współdziała z Gminnym Ośrodkiem Kultury, 

Szkołami Podstawowymi oraz EDUKACJĄ Lubasz. Współpraca z tymi jednostkami oraz 
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władzami samorządowymi, tj. Radą Gminy i Wójtem układa się dobrze i przejawia w osobistym 

udziale osób funkcyjnych w przedsięwzięciach senioralnych oraz pomocy organizacyjno-

materialnej niezbędnej do ich realizacji. 

Informacje o podejmowanych działaniach oraz sprawozdania z ich realizacji podawane są w 

prasie lokalnej (Biuletyn Informacyjny Gminy Lubasz, Parafialny miesięcznik -Z KRASNEGO 

WZGÓRZA) oraz na stronach internetowych www. gmina lubasz.pl oraz www. gok lubasz.pl. 

Podobnie jak w roku poprzednim głównym miejscem spotkań Lubaskiej Rady Seniorów jest 

użyczony przez władze samorządowe w maju 2022 roku lokal przy ul. Szkolnej 2 o powierzchni 

około 100 m2, w którym w każdy poniedziałek odbywają się także otwarte spotkania 

aktywizujące seniorów z terenu Lubasza i wsi sołeckich. Wyraźnym wsparciem możliwości 

uczestnictwa jest kursujący w poniedziałki bus umożliwiający bezpłatne dotarcie do Lubasza 

osobom z całej Gminy.  

Od początku istnienia LRS współpracuje z Towarzystwem Seniorów SŁONECZKO,  jedyną 

społeczną organizacją senioralną, działającą w formie grupy obywatelskiej. Widocznym efektem 

tej współpracy jest wzrost liczby osób uczestniczących w różnorodnych przedsięwzięciach 

aktywizujących, turystycznych, edukacyjnych i towarzysko-biesiadnych. Foto kronika za lata 

2010 – 2021 ilustrująca zrealizowane działania w formie oprawionego albumu została przekazana 

Wójtowi Gminy na sesji Rady Gminy w dniu 6 grudnia 2022 roku. Aktualnie Towarzystwo liczy 

ponad 70 członków, ze wszystkich wsi sołeckich, głównie kobiet.  

Ostatnim zagadnieniem, prezentowanym na sesji w dniu 5 grudnia 2023 roku, była  informacja o 

zorganizowanym 6 listopada 2023 roku w Ośrodku  Szkoleniowo-Rekreacyjnym PORTUS 

spotkaniu pod hasłem ŻYCIE TO PODRÓŻ, którego głównym tematem była  prezentacja 

publikacji LUBASKIE HISTORIE PIERWSZEJ POŁOWY XX WIEKU. Spotkanie z zespołem 

redakcyjnym miało na celu uhonorowanie  żyjących jeszcze bohaterów wspomnień lub 

członkowie ich rodzin oraz fundatorów, sponsorów i darczyńców. 

 Zapowiedziana była również debata zorganizowana przez KPP w Czarnkowie pod hasłem 

BEZPIECZEŃSTWO SENIORÓW, która odbyła się  27 listopada 2023 roku. Relacją z jej 

przebiegu  rozpoczniemy dzisiejsze sprawozdanie – końcówki 2023 roku i okresu styczeń – 

wrzesień 2024 roku. 

W poniedziałkowe południe ostatniego tygodniu przed świętami Bożego Narodzenia 2023 

zorganizowaliśmy opłatkowe spotkanie seniorów, w którym uczestniczyli: ks. Maciej Grześ, 

proboszcz lubaskiej Parafii, Marcin Filoda, wójt Gminy Lubasz, Szymon Szwed, dyrektor GOK 

oraz Wioletta Surma  kierowniczka GOPS.  

Od ubiegłego roku dla podkreślenia rangi zdobytych doświadczeń i pogłębiana pozytywnych 

relacji międzyludzkich, realizujemy  projekt pn. SUPRSENIORKA/ SUPERSENIOR. 

Osoby, które aktywnie uczestniczą w spotkaniach senioralnych po ukończeniu odpowiednio - 70, 

75, 80, 85 lat – otrzymują tytuł Super seniorki lub Super seniora w formie laurki i dyplomu 

wręczanego zwykle przy udziale Wójta Gminy Lubasz 4 lutego 2024 roku. Na zaproszenie Klubu 

Seniora  ZŁOTY KŁOS delegacja lubaskich seniorów gościła w Dusznikach 12 lutego 2024 

roku. Na walentynkowej biesiadzie seniorów gościliśmy w Lubaszu delegację seniorów z 

Dusznik. Delegacja Klubu Seniora ZŁOTY KŁOS z Dusznik w naszym Klubie Seniora 

SŁONECZKO i na walentynkowej biesiadzie. 
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W dniu 19 lutego 2024 rokuodbyło się spotkanie ze sztuką. Twórczość i życie najdroższej 

artystki w historii polskiego malarstwa - Tamary Łempickiej. Warsztaty plastyczne prowadzone 

przez Justynę Przybył i  Barbarę Maciejewską z Poznania. 

  4 marca 2024 roku -  DZIEŃ KOBIET. W uroczystym spotkaniu wzięło ponad 50 kobiet z całej 

gminy.  

Od czasu gdy mamy możliwość korzystania z lokalu Klubu Seniora SŁONECZKO przy ulicy 

Szkolnej nasze spotkania odbywają się w każdy kolejny poniedziałek. Pozwoliło to nam w tym 

roku zorganizować spotkanie wielkanocne seniorów nie tylko w poniedziałek rozpoczynający 

Wielki Tydzień, ale także w poniedziałek poprzedzający Niedzielę Palmową. Oczywiście, że 

głównym wydarzeniem tego pierwszego była prezentacja własnoręcznie wykonanych palm 

wielkanocnych.  Natomiast motywem wiodącym drugiego spotkania były potrawy i ozdoby 

wielkanocne oraz mini kiermasz wyrobów i wypieków. Gośćmi świątecznego spotkania byli: 

Marcin Filoda- Wójt Gminy Lubasz, Szymon Szwed – Dyrektor GOK oraz Wioletta Surma – 

kierowniczka GOPS. 

24 marca 2024 na zaproszenie Wronieckiej Rady Seniorów drużyna lubaskich seniorek 

Towarzystwa SŁONECZKO  w trzeciej dekadzie marca uczestniczyła w towarzyskim turnieju 

kręglarskim. Wśród ośmiu zespołów reprezentujących gospodarzy i organizacje senioralne 

okolicznych miast i gmin nasze zawodniczki zajęły pierwsze miejsce.  

Pokazał pamiątkowe zdjęcie z pucharem i dyplomami. Pogratulował, życząc sukcesów w 

kolejnych aktywnościach senioralnych. 

Świąteczny nastrój wielkanocnego śniadania podkreślaly kolorowe  prace malarskie naszych 

artystek.  

W dniu13 maja 2024 roku - Prelekcja i badanie słuchu. 

Natomiast 18 maja 2024 roku -Majowe spotkanie seniorów z okazji Konstytucji 3 Maja 

zorganizowano w tym roku we współpracy z Sołtysem i Radą Sołecką wsi Sokołowo oraz 

miejscowym KGW, pod hasłem „Łączymy pokolenia”. Władze samorządowe reprezentowała p. 

Żaneta Andrzejewska, wiceprzewodnicząca Rady Gminy Lubasz.  

W dniach 22-30 maja 2024 roku - majowy wypoczynek seniorek i seniorów nad morzem.  

12 czerwca 2024 roku BORÓWCZANKI brały udział w XX jubileuszowym Festiwalu Piosenki 

Seniorów organizowanym tradycyjne przez Zgromadzenie Sióstr Franciszkanek Rodziny Maryi w 

Szamotułach. Festiwal odbywał się na terenie Pałacu Baborówko pod hasłem  -„ Radośnie 

śpiewajmy Panu”, a patronowała mu, jak przez lata, Eleni - polska piosenkarka pochodzenia 

greckiego, autorka tekstów i kompozytorka.  

Natomiast w dniu 15 lipca 2024 roku odbyło się spotkanie z lekarzem, dotyczące pielęgnacji 

skóry dojrzałej. 

 W dniu 27 lipca 2024 roku BORÓWCZANKI brały udział w Wielkopolskim Przeglądzie 

Zespołów Wokalnych i Kabaretów Klubów Seniora i Osób Niepełnosprawnych w Ostrorogu. 

W dniu 5 sierpnia 2024 roku odbyły się wakacyjne wędrówki lubaskich seniorów po 

Wielkopolsce. Celem tego lata było Centrum Edukacji Regionalnej i Przyrodniczej w Mniszkach 

k. Międzychodu.  

W dniu 15 sierpnia 2024 roku odbyło się z wojskową i patriotyczną piosenką w Kruteczku –„ NA 

SKRAJU PUSZCZY” .Organizatorem spotkania było Towarzystwo Seniorów SŁONECZKO we 

współpracy z Lubaską Radą Seniorów oraz Sołtyską i Radą Sołecką wsi Kruteczek. Wojsko 

Polskie reprezentował ppłk Bronisław Figiel, gminne władze samorządowe - Wójt Marcin Filoda 

https://www.facebook.com/prettyart.bizuteria?__cft__%5b0%5d=AZVBxNTwBHD-vdK8wR-10oBv_hELqrQgqkXlWKtcAmOAxJy6gKYz-71wh2mIiWLaqPWXo1j0VPqPX7c72aDcYJ31EFD6lFtrv5frhNCHT4Q29IDygEyCYN2hnLQweV__8eSeclVu5zVua_Gi_MfyKZv_9lk0O3b576vNakEzDd7uqyPgnoxhnWulCtVsDgSPpak&__tn__=-%5dK-R
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z małżonką, Sołtyska wsi Kruteczek – Brygida Wójtowicz z małżonkiem, Radna RG i Sołtyska 

wsi Antoniewo - Bogumiła Szewczyk z małżonkiem, Radny RG – Leszek Arend, komendant OSP 

Krucz, Sołtys wsi Krucz – Tomasz Piechowiak z małżonką, Parafię Lubasz - Proboszcz ks. Maciej 

Grześ, Parafię Gulcz – Proboszcz ks. Marek Marcinkowski.  

Z racji „puszczańskiej” lokalizacji uroczystości tegoroczne spotkanie rozpoczęto sygnałem „Na 

powitanie” w wykonaniu leśnika Pawła Strawy, kierownika Zespołu Trębaczy Myśliwskich 

Zespołu Szkół Leśnych w Goraju. Drugim novum była obecność kopii Cudownego Obrazu Matki 

Boskiej Lubaskiej, którą w formie ołtarzyka z Lubaskiego Sanktuarium przywiózł ks. kan. 

Maciej Grześ. W dalszej części Wójt i Proboszcz wygłosili okolicznościowe przemówienia 

akcentując historyczne i współczesne okoliczności zapewnienia bezpieczeństwa i pokoju w 

Polsce, Europie i na świecie. Pogratulowali organizatorom pomysłu i realizacji spotkania 

integrującego mieszkańców okolicznych wsi i całej gminy. 

Od 12 sierpnia 2024 r rozpoczęliśmy udział w zajęciach projektu NORDIC WALKING 

SENIOR. 

W dniu 18 sierpnia 2024 roku odbyła się Senioriada we Wronkach. W niedzielę 18 sierpnia 

kilkudziesięcioosobowa grupa członków i sympatyków Lubaskiej Rady Seniorów oraz 

Towarzystwa SŁONECZKO, na zaproszenie Rady Seniorów we Wronkach, uczestniczyła  

w 2-giej Letniej Senioriadzie, zorganizowanej w parku przy świetlicy Sołectwa Nowa Wieś. Jej 

organizatorzy, tj. Rada Seniorów, Wroniecki Ośrodek Kultury oraz UMiG Wronki zapewnili 

wiele atrakcji oraz poczęstunek i strefę gastronomiczną. W spotkaniu, podobnie jak w roku 

ubiegłym, uczestniczyły organizacje senioralne, UTW, Rady Seniorów i Kluby Seniorów 

 z Wielkopolski. 

W dniu 2 września 2024 roku w pierwszy poniedziałek września, w tygodniu parafialnego 

odpustu ku czci Narodzenia Najświętszej Maryi Panny, członkowie i sympatycy Towarzystwa 

SŁONECZKO oraz Lubaskiej Rady Seniorów wysłuchali ciekawej prelekcji  pt. SANKTUARIA 

MARYJNE W POLSCE. Prezentację z wykorzystaniem urządzeń multimedialnych prowadził p. 

Mieczysław Kosicki, założyciel Stowarzyszenia Ruch Kultury Chrześcijańskiej „Odrodzenie” 

przy parafii pw. Św. Marii Magdaleny w Czarnkowie. Pokaz dokumentowany licznymi 

fotografiami,  rozpoczął omówieniem Sanktuarium Matki Bożej Jasnogórskiej a zakończył 

bliskim nam – Sanktuarium Matki Boskiej Lubaskiej 

W dniu 23 września 2024 roku -  POŻEGNANIE LATA 2024. 

Tegoroczny koniec astronomicznego lata i początek jesieni, gdy dzień jest równy nocy, 

zapamiętany zostanie przez członków i sympatyków  Towarzystwa  Seniorów SŁONECZKO  

 i Lubaskiej Rady Seniorów jako dzień smażenia śliwkowych powideł.  

W dniu15 października 2024 roku na zakończenie projektu  NODRIC WALKING SENIOR 

odbyło się uroczyste podsumowanie w barze CAFE 15  na dawnej stacji PKP. 

Natomiast 21 października odbyła się  debata o bezpieczeństwie  organizowana wzorem 

ubiegłego roku przez Komendę Powiatową Policji w Czarnkowie. 

W dniu 28 października włączając się do programu przypadającego w przyszłym roku srebrnego 

jubileuszu koronacji MBL, na zaproszenie ks. Proboszcza uczestniczyliśmy w niecodziennej 
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wędrówce po zakamarkach lubaskiego kościoła, które zwykle są niedostępne dla parafian.  

Po wysłuchaniu ciekawej prelekcji ks. Proboszcza i Mszy św. w intencji seniorów poczęstowani 

zostaliśmy kawą i ciastem w parafialnym GOŚCIŃCU. 

W dniach 15 – 17 listopada nasi seniorzy uczestniczyliśmy w turnusie wypoczynkowym - 

NADMORSKI WEEKEND. 

W dniu 18 listopada, w ramach zajęć poniedziałkowych, poza standardową gimnastyką dla 

seniorek odbyło się spotkanie z kosmetyczką.  

W dniu 2 grudnia - BARBÓRKA – siedem Barbar przyjmuje życzenia imieninowe i częstuje 

słodkościami i życząc Paniom  …Sto lat!! 

W dniu 16 grudnia, podobnie jak w poprzednich latach, zorganizujemy świąteczno-noworoczne 

spotkanie towarzysko-biesiadne  z tradycyjną wigilijną wieczerzą, połączone z kiermaszem ozdób 

choinkowych. 

W dniu 18 grudnia  odbędzie się wyjazd na KONCERT KOLĘD w Operze Poznańskiej. 

Obok wyżej wymienionych przykładowych form aktywności senioralnej od maja 2024 roku w 

Gminie Lubasz jest realizowany, przez Ośrodek Wsparcia Osób Niepełnosprawnych  

i Niesamodzielnych, unijny projekt pn. „Usługi społeczne w Gminie Lubasz.  Całkowita wartość 

projektu wynosi 894 456,25 zł, z czego kwota dofinansowania UE – 626,119,37 zł oraz kwota 

dofinansowania BP – 222 416,88 zł.  Informacje o jego realizacji są bieżąco zamieszczane na 

stronie internetowej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubaszu. 

Dziękujemy Radzie Gminy Lubasz i Wójtowi za prowadzoną politykę senioralną, Gminnemu 

Ośrodkowi Pomocy Społecznej za obsługę administracyjną, Gminnemu Ośrodkowi Kultury za 

współpracę i pomoc organizacyjno-materialną w realizacji senioralnych imprez kulturalno-

rekreacyjnych.”  

 

Do informacji Przewodniczącego Lubaskiej Rady Senioralnej nie było pytań. 

 

Wójt podziękował Panom Przewodniczącym za przybycie i życzył dalszej owocnej pracy  

w Lubaskiej Radzie Senioralnej. 

Ad 5. Informacja o działalności Klubu Seniora w gminie Lubasz. 

Informacje o działalności Klubu Seniora w gminie Lubasz przedstawiła Pani Małgorzata 

Granops- Hogiel.  

Powiedziała „ W dniu 22 maja br. w Lubaszu miało miejsce uroczyste otwarcie Klubu 

Seniora. W otwarciu Klubu udział wzięli: Wójt Gminy Lubasz Pan Marcin Filoda, Wójt 

Gminy Czarnków Pan Krzysztof Chyży, Przewodnicząca Rady Gminy Lubasz Pani 

Elżbieta Nowak, Radny Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego Pan Szymon Szwed, 

Kierownik GOPS Pani Wioletta Surma, Kierownik nowo powstałego Klubu Seniora Pani 
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Małgorzata Granops – Hogiel oraz uczestnicy Klubu Seniora. Klub Seniora został 

powołany na podstawie złożonego wniosku w ramach programu REGIONALNEGO 

FUNDUSZE EUROPEJSKIE DLA WIELKOPOLSKI na lata 2021-2027 nr wniosku 

FEWP.06.13-IZ.00-0035/23 jako zadanie 11 projektu. 

Utworzenie Klubu Seniora w miejscowości Lubasz było możliwe dzięki podpisanej 

umowie między Ośrodkiem Wsparcia Osób Niepełnosprawnych i Niesamodzielnych w 

Plewiskach a Zarządem Województwa Wielkopolskiego w Poznaniu. W zawartej umowie 

gmina Lubasz jest partnerem natomiast Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Lubaszu 

pełni funkcję realizatora projektu. Tytuł projektu Usługi społeczne w Gminie Lubasz. 

Budżet Klubu Seniora to kwota 177.420 zł w tym kwota 45920,00 zł to wkład własny 

gminy w formie udostępnionego lokalu. 

Struktura klubu to: zatrudniony na ½ etatu kierownik.  

Klub Seniora jest czynny codzienne w wymiarze 4 godzin.  

Harmonogram spotkań w Klubie Seniora: 

poniedziałek 14-18 

wtorek 9-13 

środa 9-13 

czwartek 14-18 

piątek 8-12 

Klub skupia 40 osób z terenu gminy Lubasz i powstał z myślą o osobach, które ukończyły 

sześćdziesiąt lat i chciałyby aktywnie spędzać czas, dowiedzieć się czegoś nowego lub 

poszerzyć swoje zainteresowania. Jego działanie ma na celu promocję zdrowego i 

aktywnego stylu życia wśród seniorów. Celem Klubu Seniora w Lubaszu jest aktywizacja 

środowiska seniorów do wspólnego i zorganizowanego spędzania czasu wolnego. W tym 

celu działania ukierunkowane są na przeprowadzeniu zajęć o charakterze integracyjnym, 

kulturalno-edukacyjnym, rekreacyjno-sportowym dostosowanym do możliwości 

uczestników. Zajęcia prowadzone w ramach Klubu nastawione są na zaspokajanie 

potrzeb towarzyskich poprzez organizowanie różnego rodzaju warsztatów, spotkań i 

pogadanek oraz na umożliwieniu seniorom udziału w imprezach kulturalnych oraz 
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wycieczkach. 

Uczestnicy Klubu mają zapewnione 224 godziny warsztatów zajęciowych oraz 112 

godzin zajęć gimnastycznych. 

Aktualnie odbyły się następujące warsztaty: 

-zajęcia z kosmetyczką (24 godz.) dzięki którym seniorzy dowiedzieli się jak możemy 

zadbać o swój wygląd i zdrowie. Seniorzy mieli wykonywane różne zabiegi upiększające, 

oczyszczające. Koszt zajęć 2400,00 zł, 

-zajęcia z diabetologiem (20 godz.) na których seniorzy mieli wykonane pomiary 

stężenia glukozy we krwi następnie ocenę i interpretację wyników oraz była prowadzona 

edukacja w obszarze szeroko rozumianej profilaktyki ze szczególnym naciskiem na 

zasady dotyczące żywienia oraz stylu życia. Łączny koszt zajęć wynosił 2000,00zł,-

zajęcia z wizażystką (10 godz.) na których seniorki dowiedziały się jak wykonać 

profesjonalny makijaż, jak upiększyć swój wizerunek, zatuszować ewentualne 

niedoskonałości cery, a przy tym poprawić samopoczucie i dodać pewności siebie  

Łączny koszt zajęć wyniósł 1000,00 zł: 

-zajęcia kulinarne (50godz. )podczas zajęć kulinarnych seniorzy uczyli się: 

• przygotowywać posiłki z wykorzystaniem prostych przepisów 

• estetycznie podać przygotowany posiłek 

• robić kolorowe sałatki 

• gotować zupy 

• przygotowywać drugie dania 

• robić ciasta i desery z przepisu 

• przygotowywać dania z gotowych półproduktów 

Łączny koszt zajęć wyniósł 5000,00 zł plus 4000,00 to koszt zakupionych 

produktów. 

Zajęcia trwające: 

-warsztaty rękodzieła- 50 godz. które mają na celu rozwijanie umiejętności 

manualnych, kreatywności i wyobraźni uczestników poprzez naukę różnorodnych 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

technik i form artystycznych. Podczas warsztatów uczestnicy poznawali 

najpopularniejsze techniki rękodzieła artystycznego, m.in.: de coupage, 

scrapbooking, filcowanie, makrama, sutasz, masy plastyczne, robótki ręczne, 

tworzenie biżuterii, czy bibułkarstwo. Podczas zajęć praktycznych uczestnicy 

uczyli się podstawowych zasad i metod związanych z wybraną formą rękodzieła – 

scrapbooking. Tutaj przewidywany koszt zajęć wyniesie 5000,00 zł plus około 

5000,00 na zakup niezbędnych materiałów do prowadzenia zajeć, 

-warsztaty fryzjerskie (22 godz). -na warsztatach fryzjerskich seniorzy poznają 

techniki i metody upinania włosów, tworzenia objętości, pielęgnacji . Kluczową 

rolę pełni umiejętne wykorzystanie odpowiednich produktów.  

Łączny koszt zajęć wyniesie 2200,00 zł plus koszt zakupionych materiałów 

1000,00 zł, 

- zajęcia gimnastyczne – 112 godz. na których seniorzy kształtują prawidłową 

postawę dbają o harmonijny rozwój fizyczny seniora.  

Łączny koszt prowadzonych zajęć wyniesie 11200,00 zł.  

Ponad to Seniorzy mają zapewnione dwa wyjścia kulturalne np.: teatr, kino do 

wyboru, oraz spotkania integracyjne. 

W ramach działającego Klubu Seniora będzie również działa wypożyczalnia 

sprzętu rehabilitacyjnego, mająca w swoim wyposażeniu: łóżka rehabilitacyjne, 

wózki inwalidzkie, materace przeciwodleżynowe, rotory, kule inwalidzkie, toalety 

przenośne oraz platformy wibracyjne. 

Jesień życia nie musi być czasem smutnym, nudnym, czy upływającym w 

samotności. W każdym wieku i na każdym etapie życia potrzebujemy pasji, 

aktywności, kontaktu z otwartymi i życzliwymi ludźmi, między innymi taki cel 

przyświeca powstałemu Klubu.”  

Do informacji nie było zapytań. 

 

Pan Marek Zieliński  -  powiedział, że takie spotkania w grupie seniorów są budujące, 

wywołują dużo emocji, można w takiej grupie porozmawiać i podyskutować na różne tematy, 

są wręcz wskazane. 
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Wójt gminy wraz z Wiceprzewodniczącą Rady Gminy w Lubaszu wręczyli zarządowi 

Lubaskiej Rady Senioralnej, opiekunowi MRG wraz z zaproszoną nowo wybraną radną  

i przewodniczącą komisji wyborczej oraz przedstawicielce Klubu Seniora wręczyli kwiaty  

i życzyli wszystkim owocnej pracy w swoich działaniach. 

• PRZERWA  

• WZNOWIENIE  OBRAD 

Ad 6. Analiza funkcjonowania Gminnego Zakładu Komunalnego w Lubaszu. 

Temat dotyczący funkcjonowania Gminnego Zakładu Komunalnego w Lubaszu przedstawił 

prezes GZK Krzysztof Tomczyk. Bardzo dokładnie temat ten został omówiony podczas 

posiedzenia wspólnych komisji Rady Gminy w dniu 19 listopada br. 

Powiedział: „ Realizując cele wyznaczone w przyjętym przez Radę Nadzorczą planie zadań do 

wykonania Spółka Gminny Zakład Komunalny Spółka z o.o. w Lubaszu w okresie od 01.01.2024 

r. do 30.09.2024 r. zrealizowała następujące zadania: 

Lp. Środek trwały Nakłady (zł) 

Sieć wodociągowa 57 092,34 

1 

Rozbudowa sieci wodociągowej i przyłącza wodociągowe - Lubasz 

ul. Porzeczkowa dz. 357/27, dz. 357/26, dz. 357/29, dz. 357/20, dz. 

357/28 

7 496,12 

2 

Rozbudowa sieci wodociągowej, przyłącza wodociągowe - 

Jędrzejewo dz. 61/1;  dz. 169/2;  dz. 18/2;  dz. 62;  dz. 61/4;  dz. 

61/3 

8 020,33 

3 Przyłącze wody - Klempicz dz. 154/19;  dz. 155/8;  dz. 155/19 3 248,48 

4 
Przyłącza wodociągowe, montaż hydrantu - Kamionka dz. 41/1; dz. 

48;  dz. 155/8;  dz. 355/4;  60A;  dz. 155/5;  dz. 2/8 
6 456,89 

5 

Sieć wodociągowa, przyłącze wodociągowe, studnie wodomierzowe 

- Stajkowo 82/83/85 (dz. 265 ), 111; 74; 43/1; dz.381;  10;  11;  dz. 

97;  dz. 112;  dz. 113 

14 798,75 

6 Przyłącze wodociągowe - Miłkówko 73/7 2 740,81 

7 
Przebudowa sieci wodociągowej i budowa przyłączy- ul. Ogrodowa 

Lubasz 
9 338,99 

8 Przyłącze wodociągowe - Lubasz ul. Chrobrego 13 1 000,00 

9 Przyłącze wodociągowe - Lubasz ul. Łąkowa dz. 1045 700,00 

10 
Rozbudowa sieci wodociągowej, przyłącze wodociągowe - Nowina 

dz. 131/4; Nowina dz. 192/1, dz. 117/1, dz. 96 
2 192,46 

11 Przyłącze wodociągowe - dz. 382/3 Goraj 400,00 
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12 Sieć wodociągowa - montaż hydrantu - Sławno 400,00 

13 Przyłącza wodociągowe - Antoniewo dz. 136/3 i 35/1;  dz. 64 299,51 

Lp. Środek trwały Nakłady (zł) 

Sieć kanalizacji sanitarnej 7 051,42 

14 Kanalizacja sanitarna - Miłkowo 306,30 

15 
Przebudowa sieci kanalizacji sanitarnej i budowa przyłączy - ul. 

Ogrodowa Lubasz 
2 000,00 

16 Przyłącza sanitarne - Stajkowo dz. 228/5 (Toplon);  Agrolok;  52 4 345,12 

17 Przyłącze sanitarne - dz. 382/3 Goraj 400,00 

Sieć kanalizacji deszczowej 800,00 

18 
Kanalizacja deszczowa z separatorem - Lubasz ul. Stajkowska dz. 

124/1 
800,00 

Modernizacja budynków bazy GZK 12 019,52 

19 Demontaż i montaż bramy przemysłowej 12 019,52 

Rozbudowa PSZOK 1 709,00 

20 Monitoring PSZOK - montaż dodatkowej kamery 1 709,00 

Zakup środków transportu 38 390,17 

21 
Samochód Renault Trafic, 2014 rok, km. 137.000 km, 2000 cm3  

(używany) 
34 746,50 

22 
Scania P310, PNT 70958 - samochód wykupiony z leasingu 

(używany) 
1 743,67 

23 
Scania P/270 r. prod. 2009 PNT71947 - samochód wykupiony z 

leasingu (używany) 
1 900,00 

Zakupy wyposażenia, sprzętu komputerowego, itp.  4 387,94 

24 
Rozbudowa serwera - serwer plików (1szt.) + dyski do 

przechowywania danych 6TB (3 szt.) 
3 861,12 

25 Osuszacz powietrza Vaco VC2006 526,82 

  Razem nakłady inwestycyjne 121 450,39 

 

Spółka zrealizowała następujące zadania związane z remontami sieci  na terenie gminy. 
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Pozostałe zrealizowane wydatki przez spółkę związane z zadaniami inwestycyjnymi 

 i remontowymi na łączną kwotę 12 368,86 zł.   

Ponadto w 2024 roku dokonała montażu i wymiany 89 szt. wodomierzy. 

Wartość opłat ponoszonych w związku z umieszczeniem urządzeń obcych (sieci wodociągowych 

i sanitarnych) w pasie drogowych dróg publicznych w kwotach: 

1) Drogi gminne  -    6 024,49 zł 

2) Drogi powiatowe -  18 596,76 zł 

3) Drogi wojewódzkie -       142,84 zł 

Planowane do realizacji roboty w latach 2023 – 2026 ujęte zostały w Wieloletnim Planie 

Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Kanalizacyjnych na lata 2023-2026. Plan 

ten zakłada realizację inwestycji strategicznych dla Gminy Lubasz, a także kontynuację zadań już 

rozpoczętych”. 

Radna Żaneta Andrzejewska –  kiedy mieszkańcy będą mogli pewne frakcje oddawać do 

PSZOK-u w Sławienku? 

Prezes GZK  - czekamy od 4 lat, wstrzymuje brak postanowienia z PSP w Czarnkowie, zalecenia 

pokontrolne zostały wykonane ale dalej czekamy na postanowienie. 

Radny Sławomir Wójcik -  kiedy GZK zamierza zalać asfaltem dziurę  na ul. Wojska Polskiego, 

która została po awarii wodociągu? 

Prezes GZK – czekamy na wykonanie przecisku pod tą drogą, wtenczas ta nawierzchnia zostanie 

zalana. Jeśli prace te nie zostaną wykonane w tym roku, zadanie zostanie przesunięte na rok 

przyszły to wtenczas dziura zostanie zalana do końca tego roku.  

Do informacji nie było więcej zapytań. 

Projekty wszystkich uchwał zostały omówione podczas posiedzenia Wspólnych Komisji Rady 

Gminy w dniu 19 listopada br. i dlatego po uzgodnieniach projekty uchwał przedstawiła 

Wiceprzewodniczącą Rady Gminy- Żaneta Andrzejewska, a uchwały dotyczące sfery budżetowej 

przedstawiła Skarbnik Gminy- Renata Fąferek. 

Ad 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 ad 1) zmiany uchwały o utworzeniu Lubaskiej Rady Seniorów oraz nadania jej statutu 

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy- Żaneta 

Andrzejewska. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu Lubaskiej Rady Seniorów oraz nadania jej 

statutu 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, Monika Golik, 

Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Michał Stawujak, 

Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Dams, Elżbieta Nowak 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 13 za, nieobecni 2. 

Uchwała nr VII/57/2024 stanowi załącznik do protokołu. 

ad 2) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w trybie bezprzetargowym, oznaczonych 

numerami 140/1,140/2,140/3 położonych w obrębie miejscowości Nowina, stanowiących 

własność Gminy Lubasz 

  Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy- Żaneta 

Andrzejewska. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w trybie bezprzetargowym, 

oznaczonych numerami 140/1,140/2,140/3 położonych w obrębie miejscowości Nowina, 

stanowiących własność Gminy Lubasz 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, Łukasz Graj, 

Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Michał Stawujak, Bogumiła Szewczyk, Lucyna 

Urbaniak – Pielka, Sławomir Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Monika Golik, Andrzej Macyszyn 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Dams, Elżbieta Nowak 

 Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto większością głosów 11 za, wstrzymuje się 2, 

nieobecni 2. 

Uchwała nr VII/58/2024 stanowi załącznik do protokołu. 
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ad 3) zmiany w uchwale budżetowej na 2024 rok. 

Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, Monika Golik, 

Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Michał Stawujak, 

Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Dams, Elżbieta Nowak 

 Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 13 za, nieobecni 2. 

Uchwała nr VII/59/2024 stanowi załącznik do protokołu. 

ad 4) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024- 2036. 

Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 Głosowano w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024- 2036. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, Monika Golik, 

Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Michał Stawujak, 

Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Dams, Elżbieta Nowak 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 13 za, nieobecni 2. 

Uchwała nr VII/60/2024 stanowi załącznik do protokołu. 
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 Ad 8. Interpelacje i wnioski. 

 W punkcie dotyczącym interpelacji radnych, głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Lubasz Michał Stawujak. Zgłosił interpelacje dotyczącą niezwłocznego podjęcia działań w 

kierunku usunięcia zagłębienia w DW 153 znajdującego się na granicy miejscowości Lubasz  

i Goraj. 

Ad 9. Zakończenie obrad VII sesji RG. 

 Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Lubasz wobec wyczerpania porządku zamknęła obrady VII sesji 

Rady Gminy Lubasz. 

Sesja zakończyła się o godz. 17:25. 

                                                                       

 

                                                                             Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Lubasz 

                                                                                          Żaneta Andrzejewska 

 

Sekretarz obrad 

Łukasz Graj 

 

 

  

Przygotował: Elżbieta Janasek 

 


